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Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci Krzysztofa Kwiatkowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Leszczyñskie media szeroko informowa³y opiniê publiczn¹ o bulwersuj¹cej sprawie. Rawicka proku-

ratura odmówi³a wszczêcia œledztwa w sprawie ginekologa, który maj¹c dwa i pó³ promila alkoholu we
krwi pracowa³ na oddziale miejscowego szpitala.

Pikanterii sprawie dodaje fakt uzasadnienia tej decyzji. Zdaniem prokuratury pan doktor, bêd¹c
w stanie nietrzeŸwym, nie stanowi³ zagro¿enia dla pacjentek. Nazwano to jedynie wykroczeniem. Czyli
nic wielkiego. Zagro¿enia i owszem nie by³o, ale dla pana prokuratora, wszak on nigdy nie bêdzie pa-
cjentem tego oddzia³u.

Dlatego proszê Pana Ministra jako znawcê prawa o odpowiedŸ na pytanie: ile promili alkoholu we
krwi lekarza stanowi zagro¿enie dla ¿ycia i zdrowia pacjentów? Na tê odpowiedŸ czekam nie tylko ja, ale
i moi wyborcy.

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




